



Federation of Veteran's Organizations For Global Peace
GlobalVetsForPeace.org
*"Uniting Veterans for Peace,
Understanding, and Fellowship!"*



"No one can speak more eloquently for peace than those who have fought in war."
-Ralph Bunche, Nobel Peace Prize, 1950

Our Mission:

The Federation of Veteran's Organizations For Global Peace (Global Vets For Peace) is an organization of Military Veterans and allies that seeks to reach out and network with other veteran's organizations of all countries around the World to join together in unity, understanding, and fellowship in order to promote mutual peace and security through the advocation of cooperative business relationships and economic growth. It is well understood that the surest way to peace is through mutual prosperity that fosters better relations between nations via trade and investment in an increasingly globalizing economy. Nations that trade and invest in one another's economies not only have less inclination to go to war with each other, but will actually have greater reason and motivation to avoid engaging in debilitating conflicts.

Our Objectives:

- To promote international peace and security by the application and spirit of the Charter of the United Nations and by respecting the human rights and fundamental freedoms set forth in the International Bill of Human Rights and other international instruments.
- To promote international peace and mutual prosperity by encouraging improved relationships between businesses, governments, and other non-governmental public benefit organizations that will facilitate a greater exchange of education, culture, trade, investment, and development, thereby helping to establish common interests, common ground, and common bonds.
- To promote the full integration of veterans and victims of war in their respective communities by teaming with other organizations in providing appropriate rehabilitation and other relevant services to help them overcome the physical, psychological, and sociological consequences of having survived armed conflict.
- To further friendly relations among national as well as international organizations of—and for veterans and victims of war.
- To encourage cooperation between national and international organizations, and to promote the exchange of expertise and experience in all fields of interest, and those of positive and constructive endeavors to improve the lives of people.
- To participate in activities that promote and maintain the sacred duty of remembrance and to honor those we have lost.

Federation of Veteran's Organizations for Global Peace

A California 501(c)(3) Non-Profit Public-Benefit Corporation # C3716527
7940 Garvey Avenue, Suite 206, Rosemead, California 91770-2468 USA
Phone: 1-714-623-4100, Email: info@GlobalVetsForPeace.org



联邦的老的组织为全球和平

GlobalVetsForPeace.org

"联合一致共策和平的退伍军人
、了解和研究金"!



他说：「没有一个可以说得更有力地实现和平的那些战争。」

-拉尔夫·邦奇、诺贝尔和平奖、1950

我们的使命：

老的联邦的组织对全球和平(全球兽医和平)是一个组织的退伍军人和盟友, 旨在拓展和网络与其他一些老的组织的全世界所有国家一起加入统一组织、统一认识、和研究金, 以促进相互和平与安全的历史转折关头, 通过商业合作关系和经济增长。 它是清楚地认识到, 和平最可靠的方法是通过共同的繁荣, 更好地促进国家之间的关系通过贸易和投资在一个日益全球化的经济。 联合国贸易和投资, 在一个经济转型期国家的另一个不仅较少倾向于战争, 但实际上将有更大的理由和动机, 避免破坏性冲突。

我们的目标：

- 为促进国际和平与安全的应用程序, 并根据《联合国宪章》的精神和尊重人权和基本自由的规定在国际人权法案》和其他国际文书。
- 为促进国际和平与共同繁荣, 鼓励企业之间关系的改善、各国政府以及其他非政府公益组织, 将有助于更广泛地交流教育、文化、贸易、投资和发展, 从而有助于建立共同的利益、共同的, 共同的纽带。
- 为促进一体化的完整的退伍军人和战争受害者的在其各自社区的Teaming中的其他组织提供适当的康复和其他相关服务, 以帮助他们克服身体、心理和社会后果的武装冲突中幸存。
- 要进一步国家之间的友好关系以及国际机构的, 退伍军人和战争受害者的。
- 之间的合作, 鼓励国家和国际组织, 并促进交流专门知识和经验, 所有感兴趣的领域, 而这些积极和建设性的努力, 改善人民的生活。
- 参加活动, 促进和保持神圣纪念义务和履行这些我们已经失去了。

联邦的退伍军人组织的全球和平

的加利福尼亚州501(c)(3)非盈利性公司#c public-benefit 3716527

7940维道、套件206,Rosemead、美国加利福尼亚州91770

电话:1-714-623-4100,请发送电子邮件至:info@globalvetsforpeace.org